
Instructions for Indico registration 

 

Step 1:  Account creation. You must create an account if you do not have one yet. If you already 
have an existing account proceed to Step 2.  

1. Go to registration page: https://indico.un.org/login/  (copy the link and paste on 
recommended browsers: Firefox, Chrome and Microsoft Edge) 

2. Fill out the account creation form then click on Confirm 

3. You should receive an email with an activation link. Click on that activation link. 

4. Your account is now activated 

Youtube video tutorial of this process: link 

Step 2: Register for the meeting. 

1. At this stage, you have already created and activated your account on the new UNOG online 
registration and accreditation system (One time exercise). 

2. Go to the meeting registration page: (copy the link and paste on recommended 
browsers: Firefox, Chrome and Microsoft Edge) 

25-26 April 2023: Meeting of the Preparatory Group (webcast available on the website of the 
Executive Board) 
 Registration on the list of participants: Meeting of the Preparatory Group for the 216th session of 

the Executive Board 
Deadline for registration: 21 April 2023 

 
10-24 May 2023: 216th session of the Executive Board (webcast available on the website) 

 Registration for Executive Board Members (Representatives and alternates) 
 Registration for non-Members of the Executive Board, Permanent Observer Missions and 

NGOs 
Deadline for registration: 3 May 2023 
Registration to take the floor 

 During the Plenary Debate (speakers’ list) 
Deadline for online registration: 3 May 2023 

 On specific agenda items during the meetings of the Commissions 
Deadline for online registration: the day before the agenda item is discussed. Note that this does not 
preclude Member States asking for the floor during the Commission meetings. 

 
Seating arrangements for non-Members of the Executive Board, Permanent Observer Missions and 
NGOs during plenary meetings 
 Seating arrangements for non-Members of the Executive Board and Permanent Observer 

Missions and NGOs during plenary meetings 
Deadline for registration: 10 May 2023 

 

3. Click on the button "Register now" - If you are not already logged in, you will be redirected to 
the login page where you can log in using your username (email) and password. 

4. Fill out the registration form and click on Submit. 



5. Once you are registered, you will receive an email informing you that your registration has 
been received and is pending approval 

6. As soon as the Secretariat processes your registration, you will receive a confirmation email 

 

Instructions pour l’inscription à Indico 

  
Étape 1 : Création d'un compte.  

Vous devez créer un compte si vous n'en avez pas encore. Si vous avez déjà un compte, passez à 
l'étape 2.  

1. Allez sur la page d'inscription : https://indico.un.org/login (copiez le lien et collez-le sur les 
navigateurs recommandés : Firefox, Chrome et Microsoft Edge) 
 

2. Remplissez le formulaire de création de compte puis cliquez sur Confirmer. 
 

3. Vous devriez recevoir un courriel contenant un lien d'activation. Cliquez sur ce lien 
d'activation. 
 

4. Votre compte est maintenant activé 
 
Tutoriel vidéo Youtube de cette procédure : lien 
 

Étape 2 : S'inscrire à la réunion 

1. A ce stade, vous avez déjà créé et activé votre compte sur le nouveau système d'inscription 
et d'accréditation en ligne de l'ONUG (exercice unique). 
 

2. Rendez-vous sur la page d'inscription à la réunion : (copiez le lien et collez-le sur les 
navigateurs recommandés : Firefox, Chrome et Microsoft Edge) 

25-26 avril 2023 : Réunion du Groupe préparatoire (le webcast sera accessible depuis le site web du 
Conseil exécutif) 

 Inscription sur la liste des participants : Réunion du Groupe préparatoire de la 216e session du 
Conseil exécutif  

Date limite des enregistrements : 21 avril 2023 
 
10-24 mai 2023 : 216e session du Conseil exécutif (le webcast sera accessible depuis le site web) 

 Enregistrement des Membres du Conseil exécutif (Représentants et suppléants) 
 Enregistrement pour les non-membres du Conseil exécutif, les missions permanentes 

d'observation et les ONGs 
Date limite des enregistrements : 3 mai 2023 
 
Enregistrement pour la prise de parole 

 Pendant le débat en séance plénière (liste des orateurs)  
Date limite des enregistrements en ligne : 3 mai 2023 

 Sur des points précis de l'ordre du jour pendant les sessions des Commissions 



Date limite des enregistrements en ligne : la veille de l’examen du point. Il est à noter que cela 
n'empêche pas les États membres de demander la parole pendant les réunions de la Commission. 

 
Emplacement des sièges pour les non-membres du Conseil exécutif, les missions permanentes 
d'observation et les ONGs lors des séances plénières 

 Emplacement des sièges pour les délégations des États non-membres du Conseil exécutif, les 
Missions permanentes d’observation et les ONGs pendant les réunions plénières 

Date limite des enregistrements : 10 mai 2023 
 

3. Cliquez sur le bouton " S'inscrire maintenant" - Si vous n'êtes pas déjà connecté, vous serez 
redirigé vers la page de connexion où vous pourrez vous connecter en utilisant votre nom 
d'utilisateur (email) et votre mot de passe. 
 

4. Remplissez le formulaire d'inscription et cliquez sur "Soumettre". 
 

5. Une fois que vous êtes inscrit, vous recevrez un courriel vous informant que votre inscription 
a été reçue et qu'elle est en attente d'approbation 
 

6. Dès que le Secrétariat aura traité votre inscription, vous recevrez un courriel de 
confirmation. 
 
 


